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Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Michalová 

konaného dňa 13.3.2023 

Starostka obce:  Ing. Terézia Tisovčíková 

Poslanci OcZ:  9: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Ing. 

Erika Goceliaková,  Ing. Ivan Kokavec, Mgr. Martina Muchová, František 

Vojtas, Jaroslav Vojtas  

Prítomní poslanci: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas  

Hlavná  kontrolórka obce: ospravedlnená  

Zamestnanci obce: Mgr. Martina Kupcová 

Neprítomní - ospravedlnení: Ing. Erika Goceliaková, Ing. Ivan Kokavec  

Občania prítomný podľa prezenčnej listiny.  

 

K bodu 1: Otvorenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Michalová otvorila a viedla starostka obce Ing. Terézia 

Tisovčíková. Na zasadnutí je prítomných 7 poslancov Obecného zastupiteľstva obce 

Michalová, obecné zastupiteľstvo je tým uznášania schopné. 

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a uznesení  

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Michalová určila 

starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková zamestnankyňu obecného úradu Mgr. Martinu 

Kupcovú. Za overovateľov správnosti zápisnice určila starostka obce poslancov obecného 

zastupiteľstva Ivana Boháčika a Jaroslava Vojtasa.  

 

K bodu 3: Návrh na schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce 

Michalová 

Starostka obce Michalová Ing. Terézia Tisovčíková predložila návrh programu zasadnutia 

obecného zastupiteľstva obce Michalová. 

Pán Boháčik by chcel hovoriť o pomenovaní nových ulíc. Prítomní sa dohodli, že to preberú 

na diskusii a nebude to samostatný bod programu.  

Pani starostka dala hlasovať za návrh programu:  

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
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3. Návrh na schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Michalová 

4. Voľba  návrhovej  komisie 

5. Oznámenie o zvolení náhradníka za poslanca OcZ 

6. Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OcZ 

7. Správa z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022 

8. Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 

31.12.2022 

9. VZN o určení názvu ulíc a číslovaní stavieb v obci Michalová 

10. VZN o udržiavaní čistoty v obci Michalová 

11. VZN o určení pravidiel prevádzkového času v obci Michalová  

12. VZN o tvorbe, ochrane a údržbe verejnej zelene v obci Michalová 

13. VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti  obce Michalová 

14. Doplnenie a voľba člena do komisií 

15. Žiadosti došlé na obecný úrad  

16. Majetkové záležitosti  

17. Informácie starostky obce 

18. Diskusia 

19. Záver 

 

Hlasovanie:  za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas  

Proti: 0,  Zdržal sa hlasovania: 0 

Program obecného zastupiteľstva bol schválený.  

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková navrhla do návrhovej komisie poslancov Ing. 

Miloša Dekréta a Františka Vojtasa. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová zvolilo návrhovú 

komisiu v zložení: Ing. Miloš Dekrét a František Vojtas..  

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 
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K bodu 5: Nastúpenie náhradníka na uvoľnený mandát poslanca Obecného 

Poslanec Obecného zastupiteľstva v Michalovej Milan Krupa doručil dňa 28.2.2023 

písomné vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva. Vzdaním sa mandátu 

dochádza k zániku mandátu poslanca. Ak zanikne mandát poslanca obecného zastupiteľstva, 

nastupuje ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov vo volebnom 

obvode, v ktorom zanikol mandát. Starostka obce Michalová v zmysle zápisnice miestnej 

volebnej komisie o výsledku volieb v obci Michalová, do miestneho zastupiteľstva konaných 

dňa 29. októbra 2022 ako náhradníčku na uprázdnený mandát poslanca miestneho 

zastupiteľstva vo volebnom obvode č. 1 vymenovala Mgr. Martinu Muchovú.  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia a starostka obce Michalová dala za návrh 

hlasovať. Obecné zastupiteľstvo obce Michalová schválilo uznesenie jednohlasne.  

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 6: Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OcZ prečítala 

zamestnankyňa obce pani Kupcová. Skonštatovala, že  uznesenia OcZ obce Michalová zo 

zasadnutí konaných 15.12.2022 sú splnené. V plnení zostáva uznesenie č. 74/2017 z 13. júla 

2017 odpredaj pozemkov pre Kláru Zajakovú. Obecné zastupiteľstvo zobralo vyhodnotenie 

plnení na vedomie a jednohlasne uznesenie prijalo. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 7: Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022    

 Návrhová komisia predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 

2022. K bodu programu neboli žiadne otázky ani pripomienky. Obecné zastupiteľstvo 

predložený návrh uznesenia schválilo. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 
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K bodu 8: Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a 

záväzkov k 31. 12. 2022 

 Návrhová komisia predložila Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu 

majetku a záväzkov k 31. 12. 2022. K bodu programu neboli žiadne otázky ani pripomienky. 

Obecné zastupiteľstvo predložený návrh uznesenia schválilo. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 9: Návrh VZN č. 1/2023 o určení názvu ulíc a číslovaní stavieb v obci Michalová 

Podrobné pravidlá označovania ulíc a číslovania budov upravuje vyhláška Ministerstva 

vnútra Slovenskej republiky, ktorou sa upravujú podrobnosti o označovaní ulíc a iných 

verejných priestranstiev a o číslovaní stavieb. S ohľadom na poznatky z legislatívnej praxe 

bolo s účinnosťou od 1.7.2022 uskutočnených niekoľko menších zmien a obec potrebuje mať 

schválené VZN o určení názvu ulíc a číslovaní stavieb.  

 Návrhová komisie predložila návrh na schválenie. K návrhu neboli žiadne pripomienky, 

ani otázky. Starostka obce dala za predložený návrh hlasovať. Obecné zastupiteľstvo 

jednohlasne uznesie prijalo. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu č. 10: Návrh VZN č. 2/2023 o udržiavaní čistoty v obci Michalová 

Obec Michalová na základe samostatnej pôsobnosti podľa článku 68 Ústavy Slovenskej 

republiky a § 4 ods. 3 písm. g) a § 6 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

navrhuje schváliť toto všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2023 o udržiavaní čistoty v obci 

Michalová. Toto všeobecne záväzné nariadenie sa vzťahuje na reguláciu činností a stanovenie 

povinností na verejných priestranstvách. 

Pán poslanec Boháčik upozornil na neporiadok okolo zberných kontajnerov na separovaný 

odpad. Bol by rád keby to pracovníci obce upratovali častejšie. Pani starostka vysvetľovala 

poslancom a prítomným, že separovaný odpad sa už nebude zbierať v rámci obce, ale každý u 

seba doma. Nulová vzdialenosť, takže problémy s neporiadkom by mali zmiznúť.  

 Návrhová komisie predložila návrh uznesenia. Starostka obce dala za predložený návrh 

hlasovať. Obecné zastupiteľstvo uznesie schválilo. 
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Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 11: Návrh VZN č. 3/2023 o určení pravidiel prevádzkového času v obci 

Michalová 

Obec Michalová na základe samostatnej pôsobnosti podľa článku 68 Ústavy Slovenskej 

republiky a podľa § 6 ods. 1 a § 4 ods. 5 písm. a) bodu 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov navrhuje schváliť toto všeobecne záväzné nariadenie č. 

3/2023 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území obce 

Michalová.  

K bodu programu začala diskusia, nakoľko potraviny pani Grendelovej, chcú predĺžiť dobu 

otvorenia obchodu. Poslanci diskutovali či zmenu otváracích hodín upraviť priamo vo VZN 

alebo cez výnimku len pre pani Grendelovú. Po rozprave sa zhodli, že dajú samostatné 

uznesenie na udelenie výnimky pre menované potraviny.  

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia na prijatie VZN 3/2023 tak ako bol zverejnení 

na úradnej tabuli. Obecné zastupiteľstvo predložený návrh uznesenia schválilo. 

Hlasovanie: za: 6: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 1: František Vojtas. 

 

K bodu 12: Návrh VZN č. 4/2023 o tvorbe, ochrane a údržbe verejnej zelene v obci 

Michalová 

Obec Michalová na základe samostatnej pôsobnosti podľa článku 68 Ústavy Slovenskej 

republiky a § 4 ods. 3 písm. g) a § 6 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 

znení neskorších predpisov navrhuje schváliť toto všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2023 o 

tvorbe, ochrane a údržbe verejnej zelene v obci Michalová. Toto všeobecne záväzné 

nariadenie upravuje podrobnosti o tvorbe, ochrane a údržbe verejnej zelene v obci Michalová 

a upravuje niektoré povinnosti fyzických osôb a právnických osôb vo vzťahu k verejnej 

zeleni. 

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. Návrh bol schválený bez pripomienok.  

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 
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K bodu 13: Návrh VZN č. 5/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti  obce Michalová 

Účelom tohto všeobecne záväzného nariadenia je určenie výšky mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov za pobyt dieťaťa v materskej škole a určenie výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov za poskytovanie stravy v zariadení školského stravovania, ktoré je 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Michalová. 

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. K návrhu neboli žiadne otázky. Pristúpilo sa 

rovno k hlasovaniu a uznesenie bolo schválené.   

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 14: Voľba predsedu komisie pre kultúru, šport, mládež a vzdelávanie 

 Pán Milan Krupa sa vzdal členstva a predsedníctva v komisii pre kultúru, šport, mládež 

a vzdelávanie. Pani starostka obce navrhla za predsedníčku komisie pre kultúru pani Mgr. 

Martinu Muchovú. Pani Muchová dlhoročne pomáha pri organizovaní kultúrny podujatí v obci 

a ako pedagogička môže byť prínosom pre komisiu.  

 Návrhová komisia predložila uznesenie. Uznesenie bolo schválené. Pani Mgr. Martina 

Muchová bola zvolená za predsedníčku komisie pre kultúru, šport, mládež a vzdelávanie.  

Hlasovanie: za: 6: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, 

František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: Mgr. Martina Muchová 

 

K bodu 15.1: žiadosti došlé na obecný úrad – poskytnutie finančných prostriedkov na 

záujmové vzdelávanie detí    

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia na schválenie poskytnutia finančných 

prostriedkov na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom v obci Michalová vo výške 50 € 

na prvý polrok 2023. K uzneseniu neboli pripomienky. Pristúpilo sa k hlasovaniu. Obecné 

zastupiteľstvo uznesenie schválilo. Pán poslanec Gaál bol v toto hlasovanie neprítomný, 

hlasovania sa zúčastnilo 6 poslancov. 

Hlasovanie: za: 6: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Mgr. Martina 

Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 
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K bodu 15.2: Žiadosti došlé na obecný úrad – žiadosť o finančný príspevok TJ Slovan 

TJ Slovan Michalová žiada finančný príspevok na celoročnú činnosť futbalového klubu TJ 

Slovan Michalová, ktorá zahŕňa faktúry za odmeny delegovaných osôb, poplatky SFZ, doprava 

hráčov na zápasy mimo obce, občerstvenie pre hráčov a delegované osoby, všeobecný materiál 

ako napr. vápno na vyznačenie ihriska. Nakoľko je TJ Slovan Michalová dlhoročným 

reprezentantom obce odporúča žiadosť o finančný príspevok schváliť a podporovať jeho 

aktívnu činnosť v športovej oblasti.  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia na schválenie poskytnutia finančných 

prostriedkov pre Telovýchovnú jednotu Slovan Michalová vo výške 3250 €. K uzneseniu neboli 

pripomienky. Obecné zastupiteľstvo uznesenie schválilo. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 15.3: Udelenie výnimky v otváracom čase prevádzky potravín Grendelová  

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia na prijatie výnimky o otváracích hodinách na 

základe žiadosti pani Grendelovej na zmenu prevádzkového čas obchodu s potravinami. 

Obecné zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu a žiadosti vyhovelo.  

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 16.1: Majetkové záležitosti – prenájom p. Marian Vlček 

Záhrada, KN-C parc. č. 940 o výmere 157 m2 v majetku obce Michalová, je 

v bezprostrednej blízkosti pozemku žiadateľa Mariana Vlčku, ktorý pozemok využíva ako 

záhradu. Obec pozemok nevyužíva. Prenajatím predmetnej parcely obec nebude musieť 

vynakladať prostriedky na zabránenie zaburineniu predmetného pozemku. 

 Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia. Poslanci obecného zastupiteľstva návrh 

schválili. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 
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K bodu 16.2: Majetkové záležitosti – prenájom p. Dušan Vlček 

Záhrada, KN-C parc. č. 942 o výmere 209 m2 v majetku obce Michalová, je 

v bezprostrednej blízkosti pozemku žiadateľa Dušana Vlčku, ktorý pozemok využíva ako 

záhradu. Obec pozemok nevyužíva. Prenajatím predmetnej parcely obec nebude musieť 

vynakladať prostriedky na zabránenie zaburineniu predmetného pozemku. 

 Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia. Poslanci obecného zastupiteľstva návrh 

schválili. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 16.3: Majetkové záležitosti – prenájom p. E. Kunštárová  

Záhrada, KN-C parc. č. 948 o výmere 249 m2 v majetku obce Michalová, je 

v bezprostrednej blízkosti pozemku žiadateľky Evy Kunštárovej, ktorá pozemok využíva ako 

záhradu. Obec pozemok nevyužíva. Prenajatím predmetnej parcely obec nebude musieť 

vynakladať prostriedky na zabránenie zaburineniu predmetného pozemku. 

 Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia. Poslanci obecného zastupiteľstva návrh 

schválili. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 16.4: Majetkové záležitosti – prenájom záhrad na ulici Potočná 

Pozemky KN-C parc. č. 941, 947, 953, 954, 955, 960, 961, ktoré sú majetkom Michalovej, 

sú v bezprostrednej blízkosti pozemkov občanov, ktorí pozemky využívajú ako záhrady. Obec 

pozemky nevyužíva. Prenajatím predmetných pozemkov nebude musieť obec Michalová 

vynakladať prostriedky na zabránenie zaburineniu. 

 Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia. Poslanci obecného zastupiteľstva návrh 

schválili. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 
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K bodu 16.5: Majetkové záležitosti – predaj pozemku Martin Rosiar  

Pán Martina Rosiar žiada o odkúpenie pozemku, KN-C parc. č. 199 o výmere 637 m2, druh 

pozemku záhrada, vedenom na liste vlastníctva č. 500, Obec Michalová,  k. ú. Michalová. 

Z dôvodu plánovanej výstavby rodinného domu.  

 Návrhová komisia predložila návrh uznesenia na odpredaj obecného pozemku pánovi 

Rosiarovi priamym predajom za minimálnu hodnotu určenú znaleckým posudkom. Náklady na 

znalecký posudok nesie žiadateľ. Poslanci obecného zastupiteľstva návrh schválili. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 17: Informácie starostky obce 

 Pani starostka informoval prítomných o stretnutiach, ktoré absolvoval za posledné týždne 

(ZMOS, Ekológ, Sekológ, Partnerstvo MP-ČH). Je pripravovaných niekoľko možností na 

čerpanie dotácií na rekonštrukcie, údržbu budov, majetku a verejného priestranstva. Partnerstvo 

MP-ČH bude mať pre nás asi najviac projektov, ktoré budeme schopní realizovať. 

Rekonštrukcia respektíve daný projekt musí byť prv financovaný z vlastných zdrojov 

a následne bude refundovaný partnerstvom, preto musíme dobre zvážiť a rozhodnúť sa, ktorými 

projektami začneme, čo je potrebné opraviť ako prvé, podľa možností a financií obce.  

 Pani starostka vymenovala čo všetko je potrebné rekonštruovať: domu smútku, sociálne 

zariadenia a okolie domu smútku, kultúrny dom tiež sociálne zariadenia, bezbariérový vstup, 

oplotenie okolo kultúrneho domu, trhovisko v strede obce, rekonštrukcia Luštiarne, dokončenie 

rekonštrukcie hasičskej zbrojnice, zakúpenie sociálneho taxíku. Dotácie cez miestnu akčnú 

skupinu (MASku) sa pohybujú od 10 000 do 100 000 €. Ku každej žiadosti je potrebné mať 

vypracovaný projekt. Podľa náročnosti a veľkosti projektu sa samozrejme pohybuje aj jeho 

cena. O dotácie cez MASku prejavili záujem aj ostatné obce z okolia, je teda možnosť, že 

rozšíria možnosti čerpania dotácií ako napríklad workoutové ihrisko (vonkajšia posilňovňa). 

Rekonštrukcia multifunkčného ihriska s montážou chladiaceho systému na zimné športy. 

Ďalšie možnosti dotácie sú na údržbu a výstavbu stredu obce, je to z tej oblasti ako sme čerpali 

financie na výstavbu autobusových zastávok. Maximálne do 100 000 € na jeden projekt. Treba 

mať prichystaný projekt, stavebné povolenia a všetky náležitosti. Pri kultúrnom dome je 

možnosť výstavby amfiteátra.  

 Pani Belková spomenula možnosť použitia finančné príspevku s ministerstva na preklenutie 

refundácií nákladov. 
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Pani starostka potvrdila takúto možnosť, ale na použitie úveru je potrebné najprv spĺňať 

podmienky na žiadosť o úver. Obec musí byť v dobrej finančnej kondícií, dlh obce nesmie byť 

prekročený.  

 Pán Dekrét sa informoval, či bude možnosť čerpať dotácie na chodníky a navrhol, aby boli 

bezbariérové nakoľko máme v obci občanov na vozíkoch a je to pre nich náročné vyjsť na 

chodník cez vysoký obrubník.  Pani starostka uviedla, že pri financovaní rekonštrukcie 

chodníkov, by bolo lepšia vyššia dotácie, ktorá by bola vyplatená vopred nie cez refundáciu. 

Na rekonštrukciu chodníkov je potrebný veľký obnos financií, 100 000 € by bolo málo cez 

MASku.  

 Ďalej pani starostka informovala o podaní žiadosti o nájom pozemkov na pozemkový fond. 

Spomenula možnosť požiadať o financie na chodníky v rámci vybudovania cyklochodníkov. 

Budúce zastupiteľstvo sa uskutoční v máji kde sa bude schvaľovať záverečný účet obec 

a prebytok rozpočtu. Uvidíme koľko prostriedkov máme a kde ich použijeme. Uvdíme už aj 

lepšie na koľko máme naplnené príjmy od štátu. Treba myslieť aj na bežné akcie a podujatia, 

ktoré organizuje obec, deň detí, rodiny, matiek, dni obce.  

 Pani Belková sa opýtala, ktorá oblasť je pre obec priorita lebo je tých možností veľa. Pani 

starostka jej odpovedala, že bude obec postupovať podľa vyhlásených výziev. Prvoradé by 

mohlo byť pripravenie projektov na Luštiareň, dom smútku a stred obce, bytový dom – nájomné 

byty. 

 Pán František Vojtas upozornil potrebu rozšírenie parkovacích miest pri dome smútku. Pani 

starostka potvrdila, že je to v pláne, obec si je toho vedomá.  

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

K bodu 18: diskusia  

 Pána Boháčik navrhuje diskutovať o pomenovaní nových ulíc, ktoré majú v budúcnosti 

v obci vzniknúť, napr. Štúrova, Hlinková.  

 Pani Belková navrhla dať na webovú stránku obce anketu, ako by chceli občania, aby sa 

pomenovali nové ulice.  

 Pani starostka usmernila, že treba predložiť najprv návrhy, ktoré budú následne 

konzultované a prediskutované aj s občanmi.  

Pán Dekrét spomenul významné historické fakty o obci Michalová. Diskutovalo sa 

o histórií obce Michalová.  
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Pani starostka súhlasila, že v obci pôsobili významné slovenské osobnosti ako J. D. 

Matejovie a G. K. Zechenter-Laskomerský, ktoré by sme mohli použiť na pomenovanie ulíc. 

Spomenula prípravu písania druhej časti knihy Michalová. 

Pani Muchová sa opýtala či sa riešila situácia pri prenájme priestorov ihriska, aby 

návštevníci posilňovne nevyrušovali hostí, ktorí si objednali sálu v ihrisku Pani starostka sa 

rozprávala s nájomcom posilňovne a dúfam, že sa situácia nebude opakovať. 

Pán František Vojtas sa opýtal ako pokračuje výmena katastra s P. Polhorou, lebo to 

spôsobuje základnej škole finančné straty na dotáciách, ktoré nemôže čerpať. Pani starostka 

uznala, že bude musieť naša obec vyvolať rokovania. K tejto téme spomenula, že rokovala  

s Breznom o výmene katastrov pod čističkou, vlekom a domom pána Pôbiša.  

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie diskusné príspevky. 

Hlasovanie: za: 7: Mgr. Iveta Belková, Ivan Boháčik, Ing. Miloš Dekrét, Vladimír Gaál, Mgr. 

Martina Muchová, František Vojtas, Jaroslav Vojtas,  

Proti: 0, Zdržal sa hlasovania: 0 

 

20. Záver 

 Starostka obce Ing. Terézia Tisovčíková ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva a 

poďakovala účastníkom.  

 

 

V Michalovej 13.3.2023 

 

 

 

 

________________________    

Ing. Terézia Tisovčíková     

starostka obce        

 

 

 

 

 

 

 

________________________   _______________________ 

overovateľ I.      overovateľ II. 

Ivan Boháčik      Jaroslav Vojtas 


